
Bestyrelsesmøde Sæby d. 25/9-2017 kl.19. 
 
Tilstede: Jimmy-Anders-Mads-Dennis-Jonas-Thea-Jens-Henrik-Jan-Stefan-Søren-Karina. 
 
Anders: Økonomi efter motorsportsfestval og sidste løb ikke opgjort endnu. 
 
Thea : Klubben vil ansøge NEZ løb i crosskart sæson 2018. 
 
Klubben var repræsenteret ved konference med FUF, rigtig fint arrangement. 
 
ANR kommer til træningen onsdag d. 27/9. Mads-Dennis og Jan sørger for biler. 
Kurt inviterer politikere og sørger for disse. 
 
Dansk Metal har henvendt sig ang. et arrangement. Ville høre nærmere fra dem senere. 
 
Ang. evalueringsmøde d. 4/10-2017. kl. 19 hos Tom VVS Sæby. 
Crossklubben inviteres til kl.20. Orientering ved ny baneudvalg. 
Thea sætter på hjemmeside samt på Facebook. 
Anders sørger for kaffe, kage, sodavand. 
Bestyrelsen møder kl.18. 
 
Bestyrelsen gennemgår medlemslisten med hensyn til arbejdsdage. De få der mangler vil Anders kontakte 
så de evt. kan bruge deres mangler på nedlukningsdagen. 
 
Nedlukning af Ørnedalsbanen bliver 4. november kl.8. 
Jonas laver arbejdsliste til denne dag. 
Thea sørger for morgenmad/kaffe. 
Karina sætter på hjemmesiden og Facebook. 
 
Forslag til dialogmøde : 
Værge forpligtelser ? 
60 meter regel efter start. 
Test mod euforiserende stoffer + alkotest skrives i reglementet. 
Hvad er holdningen til mistet kørekort i dansk motorsport? 
Er der fundet løsning ang. ambulance for klubberne? 
Bedre uddannelse til flagofficial. 
Ang. dm afslutningen: 
Hvordan kan der afviges så meget fra et reglement fra det oprindelige ?(måske ikke afholde DM hvis man 
ikke kan klare opgaven). 
Hvem er skribent for motorsport.dk - hvem betaler ? 
 
Næste møde aftales 4/10. 
                                                                                                                                                                                  Karina 
 


